
 

 

 
 

 

Poznań, 30 czerwca 2022 r. 

 

Zapytanie 

ws. wywozu segregowanych odpadów na terenie Poznania 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W dniu 29 czerwca 2022 roku o godz. 16:38 przy PTBS na Winogradach został 

zauważony przez mieszkańca pojazd firmy Remondis, który był odpowiedzialny za wywóz 

odpadów. Otrzymałem wiadomość, iż zarówno szkło białe, jak i szkło kolorowe, zostało w 

trakcie opróżniania wrzucone do jednego i tego samego samochodu odbierającego odpady. Ta 

wiadomość pokazuje, iż segregacja szkła przez mieszkańców na dwa osobne gatunki w 

gruncie rzeczy nie ma sensu. Ponadto nie dość, że na etapie ich odbioru oba gatunki szkła 

mieszane są przez wywożących, to jeszcze taki wywóz generuje podwójny hałas na osiedlach 

(wywożący muszą opróżnić dwa pojemniki, zamiast jednego), większe zużycie paliwa, a 

także dłuższy czas stania auta wywożącego śmieci, co utrudnia poruszanie się w okolicy 

pojemników. Zwracam się z uprzejmym zapytaniem o zweryfikowanie powyższej sytuacji 

oraz odpowiedź, jaki jest sens segregacji różnych gatunków szkła w obliczu takich działań. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


